

STAGE DE FORMATION PROPRE AUX CONTENUS POUR PERSONNE RESSOURCE ET EVALUATEURS :

Informations sur l'événement

Le 15 mai, 2019 - Le 16 mai, 2019

Ce deux cours (formation propre aux contenus) sont obligatoires pour les entraîneurs qui souhaitent devenir des personnes-ressources et des évaluateurs.

<https://www.coach.ca/formation-des-responsables-du-développement-des-entraîneurs-s16933>

LIEU :

Centre des congrès de Québec, Salle 504
1000, boul. René-Lévesque Est
Québec (Québec) G1R 5T8

DATE :

Horaire : 9h00 à 12h00 et de 13h00 à 16h00. (6 heures de formation chaque stage)

Mercredi 15 mai 2019 : Stage de formation propre aux contenus pour personne ressource (6 heures de formation) (avant le championnat canadien).

Judi 16 mai 2019 : Stage de formation propre aux contenus pour évaluateur (6 heures de formation) (avant le championnat canadien).

Possibilités de logement :

Hilton Québec - 1100 Rene Levesque Est, Québec (Québec), G1R 4P3

L'hôte offre à la FCE les tarifs de groupe spéciaux suivants :

Vue sur le centre-ville, et vue sur le Parlement :

173 \$CAD la nuit, occupation simple ou double, plus taxes

Vue sur le vieux Québec et le fleuve :

173 \$CAD la nuit, occupation simple ou double, plus taxes

Étages exécutifs :

*Inclut l'accès au salon exécutif, et les services de petit déjeuner, de casse-croûte et de breuvages, et de bar (cash).

234 \$CAD la nuit, occupation simple, plus taxes

254 \$CAD la nuit, occupation double, plus taxes

Pour des occupations triples ou quadruples, rajouter 25 \$ par personne au tarif de la chambre. (Ne s'applique pas aux enfants de moins de 17 ans partageant la chambre d'un adulte.)

Réservations en ligne : <https://bit.ly/2Gndenx>

Date limite des réservations : **le 15 avril 2019**

DIRECTEURS DE STAGE :

Formation propre aux contenus de personnes ressource et des évaluateurs :

Ildemaro Sanchez

Ayach Bounachada

Thomas Nguyen

COÛTS:

300 \$ (150 \$ chaque formation)

INSCRIPTION :

Tous les participants doivent être affiliés « Niveau National ».

Aucune inscription ne se fera sur place et tout doit être payé en ligne **avant le lundi 22 avril 2019, à minuit EST.**

Pour plus d'information, veuillez communiquer avec Ildemaro Sanchez, responsable de la formation d'entraîneurs FCE, à coaching@fencing.ca, [613-518-7318 ext. 2255](tel:613-518-7318)

CONTENT SPECIFIC TRAINING FOR LEARNING FACILITATOR AND COACH EVALUATOR

Event Information

May 15, 2019 - May 16, 2019

A training and theory course on content specific training for Learning Facilitators and Evaluators will be staged before the CFF National Championships in Quebec City from May 15 -16, 2019.

These two courses (Content specific training, for learning facilitators and evaluators) are required for coaches who want to become Learning Facilitators and Evaluators.

<https://www.coach.ca/formation-des-responsables-du-développement-des-entraîneurs-s16933&language=en>

LOCATION:

Quebec City Congress Centre, Room 504
1000, boul. René-Lévesque Est
Québec (Québec) G1R 5T8

DATE:

Schedule: 9:00 -12:00 and 13:00 -16:00 (6 hours of instruction for each stage)

Wednesday, May 15, 2019: Content specific training for **learning facilitators** (6 hours of instruction) (before the Canadian Championships).

Thursday, May 16, 2019: Content specific training for **evaluators** (6 hours of instruction) (before the Canadian Championships).

LODGING:

Hilton Québec - 1100 Rene Levesque Est, Québec (Québec), G1R 4P3

Special CFF group rates are offered as follows:

- **Downtown City View & Parliament View**
\$173 per night, CAD / single or double occupancy, plus taxes

- **Old-Quebec River View**
\$173.00 per night, CAD / single or double occupancy, plus taxes
- **Executive Floors**
*Includes the access to the Executive Lounge, breakfast, snacks and beverages and cash bar services
\$234.00 per night, CAD / single occupancy, plus taxes
\$254.00 per night, CAD / double occupancy, plus taxes

For triple or quadruple occupancy, \$25 per person will be added to the room rate. (Not applicable for child under 17 years sharing an adult room).

These rates are valid two (2) days before and two (2) days after the competition, based on availability

Book Online: <https://bit.ly/2Gndenx>

Reservation booking deadline: **April 15, 2019**

COURSE INSTRUCTORS:

Content Specific Training for learning facilitators and evaluators:

Ildemaro Sanchez
Ayach Bounachada
Thomas Nguyen

FEE:

\$300 (\$150 for each training)

REGISTRATION:

All participants should have a CFF National license.

Registrations must be completed in advance and will not be accepted at the event. The registration deadline is **Monday, April 22, 2019. by midnight EST**

For additional information, please contact Ildemaro Sanchez, CFF's Coach Developer, at coaching@fencing.ca, [613-518-7318 ext. 2255](tel:613-518-7318)